
Zápisnica
zo zasadnutia komisie finančnej pre správu obecného majetku obce Jaslovské Bohunice

Termín konania: 14.12.2011

Miesto konania: Obecný úrad Jaslovské Bohunice

Prítomní: podl'a prezenčnej listiny: Ing. Štefan Schmidt - predseda
Ing. Jozef Bulla člen - člen
Ing. Peter Kučera - člen
Ing. Jarmila Vágovičová - člen
Mgr. Ľuboš Remenár - člen
Božena Krajčovičová - starostka
Ing. Milan Fitoš - ved.odd.ŽP a správy majetku
Jaroslava Ťažká - zapisovatel'ka

Rokovanie komisie finančnej pre správu obecného majetku otvoril predseda komisie
Ing. Štefan Schmidt. Privítal prítomných a oboznámil ich s programom rokovania komisie:

1. Prerokovanie pripomienok občanov k návrhu rozpočtu obce Jaslovské Bohunice na
rok 2012.

Členovia komisie k predloženému návrhu programu rokovania komisie nemali pripomienky.

a komisiu bol predložený návrh stanovísk (vypracovaný pracovníkmi OÚ) k pripomienkam p.
Petra Ryšku k návrhu rozpočtu obce Jaslovské Bohunice na rok 2012-2014, ktoré boli doručené
na Obecný úrad dňa 12.12.2011.

Komisia predložený návrh stanovísk prerokovala s nasledovnými závermi :

1. V roku 2012 je vyčlenených z rozpočtu obce Jaslovské Bohunice na odstránenie
vlhnutia v rímskokatolíckych kostoloch obce Jaslovské Bohunice aPaderovce 15 tis. €.
Obec považuje odstránenie vlhnutia za prvoradé a až následne bude prebiehať obnova
týchto objektov. V roku 2012 má obec iné priority:

• Rekonštrukcia ČOV
• Nadstavba MŠ
• Rekonštrukcia Domu smútku Jasl. Bohunice
• Miestne komunikácie a siete Panské diely

2. Obec nemá žiadne podklady na príjem z realizácie inžinierskych sietí na Panských
Dieloch. Položku nie je možné naplniť z tohto dôvodu. Uvedený návrh nemá právnu
vymožitel'nosť, nakol'ko pred realizáciou inžinierskych sietí neboli uzatvorené žiadne
dohody ani zmluvy. Ak tak malo byť, považujeme to za chybu predchádzajúceho vedenia
obce.

3. Požiadavka nie je opodstatnená. Porovnávaním bežných výdavkov minulých rokov je
rozpočet na rovnakej úrovni. Vzhl'adom na rastúci objem majetku bežné výdavky
nemožno znížiť z dôvodu zvýšených nákladov na údržbu, energie a pod. Rozpočet sa tvorí
s rezervou, aby sa v prípade nepredvídaných výdavkov nemuseli znižovať už rozpočtované
prostriedky. Uvedený postup bol uplatnený už pri tvorbe rozpočtu na rok 2011.

4. Prepracovať PD na Revitalizáciu námestia -okolie kostola sv. Michala-čo bolo zahrnuté do



návrhu rozpočtu pre r.2012.

5. Obec vlastní veľa nevyužitých objektov, ktoré vyžadujú neustále zvyšovanie bežných
výdavkov a vzhľadom na úverovú zaťaženosť obce nie je možné tak nákladnú investíciu, ako
odkúpenie nerentabilného kaštieľa realizovať. S kúpou nesúhlasilo ani predchádzajúce
zastupiteľstvo. O odkúpení teplofikácie do majetku obce sa uvažuje v prípade, ak táto kúpa
bude pre obec výhodná.

6. PD je v návrhu rozpočtu r.2012. Finančná komisia zo dňa 5.12.2011 navrhuje posunúť
realizáciu do roku 2013.

7. Výška položky tzv. "nezmyselne vysokej" za PD Revitalizácia námestia III. etapa bola
odvodená podľa zmluvy, ktorú v roku 2009 podpísal s firmou ART KPP s.r.o. p. Peter
Ryška. Nie je jasné z akého dôvodu teraz tvrdí, že sajedná o konkrétneho projektanta.

8. Obec Jaslovské Bohunice má vypracovaný projekt na nové usporiadanie garáží. Prekládka
jestvujúcich garáží nie je možná z dôvodu technického stavu a vzhľadom na vek. Situácia na
Sídlisku je neúnosná z hľadiska bezpečnosti obyvateľov, najmä malých detí. Najlepším
a najefektívnejším riešením je doplnenie jestvujúcich garáží. Toto vyplynulo z požiadaviek
obyvateľov Sídliska.

9. V dobe naliehavých výdavkov a krízy je požiadavka na rekonštrukciu budovy mlyna na
Spolkový dom nepochopiteľná. Navyše areál mlyna nie je v súčasnosti majetkom obce.

10. Suma 13 277,- € predstavuje 5 % z celkových predpokladaných výdavkov na modernizáciu
VO.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: O
Zdržal sa: O

V Jaslovských Bohuniciach dňa 14.12.20 II

Príloha: list od p. Ryšku

Zapísala: Jaroslava Ťažká

)LJv
Ing. Stefan Schmidt

predseda komisie


